
Transport- og Bygningsudvalget

Til: Transport- og bygningsministeren

Dato: 2. november 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål P
Hvordan forholder ministeren sig til, at flere fynske borgmestre og folketings-
medlemmer kræver broafgiften helt fjernet, mens regeringen derimod forlæn-
ger tilbagebetalingstiden og trækker flere penge ud af Storebælt A/S, end ra-
batten koster? Jf. artiklen ”Borgmester ser hellere broafgiften fjernet” i Sjæl-
landske Næstved den 7. januar 2015.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Prehn (S).

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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